



Uniform Accessoires Bohemia, s. r. o.



vyšívání/embroidery/Stickerei



šicí dílna/sewn/Konfektion



ruční práce/handwork/Handarbeit



Firma Uniform-Accessoires Bohemia s.r.o. byla založena r. 1999 v Kraslicích v oblasti, která je známa více než 100 let textilní výrobou, především vyšivkami.

Na počátku měla firma 15 zaměstnanců, ale pílí, vytrvalostí a dobrou kvalitou se firma dopracovala na současný stav 100 zaměstnanců.

Firma má zákazníky v celé ČR, Německu, Rakousku a ost. zemích. Zaměřuje se na veškeré doplňky textilního rázu pro uniformy/ vojsko, policie, hasiči atd./ Jako vedlejší produkty vyšívá různé motivy na čepice, trika, batohy, bundy apod.

Velice by nás potěšilo, kdybychom i Vás mohli přesvědčit o naší kvalitě a rychlém vyřízení objednávek - v daném termínu.

Výrobky: vyšívané čepice, bundy, znaky, vlajky, pásy, epolety, nárameníky, výložky, střípce, vojenské šňůry, šerpy apod.

The company Uniform Accessoires Bohemia, s.r.o. was founded in Kraslice, the former Graslitz, in 1999. This region at the edge of the "Ore Mountains" has been a center of the textile industry for more than 100 years, particularly with regard to embroidery. At the beginning, the company had 15 employees. But hard work, efforts and good quality of the products rapidly made it grow to 100 employees.

Our customers are not only from the Czech Republic, but also from Germany, Austria and other countries. The range of products contains all kinds of textile uniform accessories for armed and police forces, fire brigades etc. A further branch of our activity are embroidered promotional items, such as baseball caps, tee shirts and jackets.

We would be pleased to get the chance to convince you of our high quality standards and short delivery times.

Products: embroided jackets and caps, badges, pennants, belts, epaulettes, shoulder boards, sliders, shoulder cords, tassels, sword knots, cap cords, aiguillettes, lanyards;

Die Firma Uniform Accessoires Bohemia, s.r.o. wurde 1999 in Kraslice, dem früheren Graslitz, gegründet. Diese Gegend am Rande des Erzgebirges ist seit über 100 Jahren ein Zentrum der Textil-, insbesondere der Stickindustrie.

Anfangs wurden 15 Mitarbeiter beschäftigt. Durch Fleiß, Anstrengungen und gute Qualität schaffte es die Firma schnell, auf 100 Mitarbeiter anzuwachsen. Unsere Kunden sitzen im Inland, Deutschland, Österreich und anderen Ländern. Die Produktpalette umfasst alle Arten des textilen Uniformzubehörs für Armee, Polizei, Feuerwehr usw. Ein weiteres Standbein sind gestickte Werbeartikel, wie Baseball-Caps, T-Shirts, Jacken usw. Wir würden uns freuen, wenn wir auch Sie durch unsere gute Qualität und schnelle Lieferung überzeugen dürften.

Produkte: maschinenbestickte Jacken und Caps, Abzeichen, Wimpel, Gürtel, Epauletten, Schulterklappen, Aufschiebeschlaufen, Schultergeflecht, Quasten, Portepees, Mützenkordeln, Fangschnüre, Schützenschnüre;

UAB- Uniform Accessoires Bohemia, s. r. o.

B. Smetany 749
CZ-35 801 Kraslice
Česká republika

Tel: 00420 / 352350511
Fax: 00420 / 352350512
E-Mail: info@uab.cz

Identifikační číslo: 25 23 22 91

Di : CZ 25 23 22 91